
 

 

Referat fra styremøte i hytteforeninga mandag 15.05.17 kl. 18:00. 

 
Tilstede: samtlige 

 
Sak 1. 
Skuterløype eller ikke. 

Diskusjon vedrørende brev om dette til både hytteforeningsmedlemmene og hytteeiere 
som ikke er medlemmer i foreningen. ( 56 av 92 er medl ).  

4 stemmer for å sende brev til hytteforeningsmedlemmene. 
2 stemmer for å sende til alle hytteeiere. 
 

 
Sak 2.  

Brevutsendelse med ønske om svar.  
Returneres snarest og senest innen 1. Juni- 2017. 
 

Sak 3. 
Ønske fra grunneier Tor-Enok, å telle opp hvor mange som sokner til parkeringsplassene 

i Simskardet. 
 
Sak 4. 

Lisbeth sjekker ut reguleringsplanen Granli og Mons sjekker for Tangen. 
 

Sak 5.  
Grusing av veg i Simskardfeltet. 
Karl Petter sjekker ut mulighet for grus. 

 
Sak 6. 

Forslag til tid for Årsmøtet;  Lørdag 16. September. 
May sjekker mulighet for lån av idrettslagets hus bak butikken i Fiplingdalen. 
 

Styremøte må holdes før årsmøtet. Forslag mandag 21. August kl.  18:00. 
 

Ref  Lisbeth. 


